



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301498177		12	12-11-2010	百川實業國際有限公司 香港 屯門建旺街 2 號 愛賓工業大廈 11 樓	百川實業國際有限公司 香港 屯門建旺街 2 號 愛賓工 業大廈 11 樓
301761228	ATKORE	2, 6, 9, 11, 19, 37, 40, 42	06-05-2011	Allied Tube & Conduit Corporation 16100 South Lathrop Avenue Harvey, IL 60426 UNITED STATES	Deacons 3rd - 7th, 14th & 29th Floors Alexandra House, Central HONG KONG
301780056	<small>Always Good Quality Head Working Coffers Than You Feel Good About Drinking</small>	30, 35, 43	06-05-2011	Mars Drinks UK Limited 3D Dundee Road, Slough, SL1 4LG Berkshire, UNITED KINGDOM	Yu & Partners 18/F., Golden Centre, 188 Des Voeux Road Central, HONG KONG

301895013

DARK HORSE 33

10-06-2011

E. & J. GALLO
WINERY
600 YOSEMITE
BOULEVARD,
MODESTO,
CALIFORNIA
95354, UNITED
STATES

BAKER & MCKENZIE
14TH FLOOR, HUTCHISON
HOUSE, 10 HARCOURT ROAD,
HONG KONG